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Rotterdam, 28 november 2022

Schriftelijke vragen Toegankelijkheid voor alle studenten, zowel in de
introductieweek als in de gebouwen.

Geacht college,

GroenLinks vindt het ontzettend belangrijk dat alle studenten in Rotterdam, zich hier ook
echt thuis voelen. Toegankelijkheid is dan een belangrijke thema dat terug zou moeten
komen in alle ontwikkelingen rondom het studentenleven. Daar valt ook nog veel te behalen,
van evenementen die al jaren bestaan tot gebouwen die net zijn gebouwd. Wij hebben
ervoor gekozen om deze twee onderwerpen te bundelen in één document met schriftelijke
vragen, zodat wij ook één document aan antwoorden terugkrijgen.

Introductieweek

De Eurekaweek is een ontzettend leuke week waarin nieuwe studenten een vliegende start
van hun studententijd kunnen maken. Zowel nieuwe studenten die al in Rotterdam wonen,
als studenten die uit de rest van het land naar onze mooie stad komen, leren de stad kennen
als studentenstad. De organisatie werkt elk jaar hard om er een mooie introductieweek van
te maken voor de studenten. Persoonlijk geniet ik ieder jaar van de Eurekaweek.

Helaas is deze mooie introductieweek nog niet zo toegankelijk als wij graag zouden zien.
Tijdens de introductieweek zijn alleen studenten van de Erasmus Universiteit welkom en
vallen studenten van het hbo en het mbo buiten de boot1. Dit is een gemiste kans om
verschillende groepen met elkaar in contact te laten komen en heeft een blijvend effect op
de rest van de studietijd, waarin hbo’ers ondervertegenwoordigd zijn bij
studentenorganisaties en mbo’ers zo goed als afwezig. De organisatie probeert rekening te
houden met studenten met een fysieke beperking, maar er zijn ook hier nog verbeteringen
mogelijk. De festiviteiten vinden plaats door de hele stad, waardoor studenten veel moeten
reizen, wat voor studenten met een fysieke beperking veel energie kost wat ten koste gaat
van de energie die zij in de activiteiten kunnen steken. Daarnaast hebben wij signalen
ontvangen dat locaties, zoals studentenverenigingen en sportverenigingen, niet altijd goed
toegankelijk zijn. Door het toegankelijker maken van de Eurekaweek worden álle studenten
betrokken bij het studentenleven en kunnen zij een goede start maken van hun
studententijd.

1 https://eurekarotterdam.com/nl/informatie/veelgestelde-vragen/
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Met het oog op de motie Trots op het MBO, unaniem aangenomen tijdens de
gemeenteraadsvergadering van 8 september jl., waarin het college verzocht werd een
aanpak te creëren voor het waarderen van mbo studenten, zal het openstellen van de
Eurekaweek voor mbo studenten leiden tot meer waardering van deze studenten en hen het
gevoel geven onderdeel te zijn van de studentenstad Rotterdam. Eveneens zal het
betrekken van hbo studenten zorgen voor een gelijkwaardiger begin van de studententijd
voor alle studenten en meer contact tussen verschillende soorten studenten. In Utrecht en in
Amsterdam wordt er al gekeken naar mogelijkheden voor het meer toegankelijk maken van
de introductieweken2. Wij zien graag dat Rotterdam hier ook in volgt.

Daarom stelt GroenLinks de volgende vragen aan het college:
1. Ziet het college het belang van een toegankelijke introductieweek voor alle

studenten? Zo nee, waarom niet?
2. Is het college, naar aanleiding van de motie Trots op het MBO, in gesprek met

onderwijsinstellingen over de introductieweek? Zo nee, waarom niet?
3. Draagt de gemeente financieel bij aan de Eurekaweek? Zo ja, wat zijn de

subsidievoorwaarden? Ziet het college ruimte om bij subsidievoorwaarden nadruk te
leggen op de toegankelijkheid van de introductieweek?

4. Ziet het college mogelijkheden om onderzoek te laten doen naar het breder
toegankelijk maken van de introductieweek? Zo ja, op welk termijn gaat het college
dit doen? Zo nee, waarom niet?

Langeveldgebouw

Op 16 november jl. schreef Erasmus Magazine3 over de ontoegankelijkheid van het
spiksplinternieuwe Langeveldgebouw op de universiteit. Het gebouw is te grijs,waardoor
studenten die slechtziend zijn moeite hebben met zich door het gebouw te bewegen. De
deuren zijn te zwaar waardoor studenten met een fysieke beperking als het ware de toegang
wordt ontzegd. In de collegezalen moeten studenten in een rolstoel op een aparte plek
zitten, weg van de rest van de studenten. Dit beeld onderschrijft dat er nog veel te winnen
valt op het gebied van toegankelijkheid van studenten. Naar aanleiding hiervan zijn er vragen
gesteld in de Tweede Kamer, maar wij zien graag dat de gemeente Rotterdam hier ook haar
verantwoordelijkheid in neemt. We hebben dan ook de volgende vragen aan het college:

1. Is het college op de hoogte van de situatie zoals deze geschetst wordt in het artikel
van Erasmus Magazine?

2. Ziet het college mogelijkheden om met de Erasmus Universiteit in gesprek te gaan
om de toegankelijkheid van studenten op de universiteit te benadrukken? Zo niet,
waarom niet?

3

https://www.erasmusmagazine.nl/2022/11/16/kritiek-op-ontoegankelijkheid-langeveldgebouw-voor-mensen-
met-functiebeperking/?noredirect=nl_NL

2

https://www.parool.nl/nederland/gemeente-amsterdam-onderzoekt-optie-van-gezamenlijke-introductieweek-
met-mbo-studenten~b8657b59/?fbclid=PAAaa3kRAO09bt301I9djDIs2BD_toXdG_fIyq-Qb8QNmUpvO6e_bieTHK
dNg

GroenLinks Rotterdam | Coolsingel 40 kamer 3 | 3011 AD Rotterdam | fractie@groenlinksrotterdam.nl

https://www.erasmusmagazine.nl/2022/11/16/kritiek-op-ontoegankelijkheid-langeveldgebouw-voor-mensen-met-functiebeperking/?noredirect=nl_NL
https://www.erasmusmagazine.nl/2022/11/16/kritiek-op-ontoegankelijkheid-langeveldgebouw-voor-mensen-met-functiebeperking/?noredirect=nl_NL
https://www.parool.nl/nederland/gemeente-amsterdam-onderzoekt-optie-van-gezamenlijke-introductieweek-met-mbo-studenten~b8657b59/?fbclid=PAAaa3kRAO09bt301I9djDIs2BD_toXdG_fIyq-Qb8QNmUpvO6e_bieTHKdNg
https://www.parool.nl/nederland/gemeente-amsterdam-onderzoekt-optie-van-gezamenlijke-introductieweek-met-mbo-studenten~b8657b59/?fbclid=PAAaa3kRAO09bt301I9djDIs2BD_toXdG_fIyq-Qb8QNmUpvO6e_bieTHKdNg
https://www.parool.nl/nederland/gemeente-amsterdam-onderzoekt-optie-van-gezamenlijke-introductieweek-met-mbo-studenten~b8657b59/?fbclid=PAAaa3kRAO09bt301I9djDIs2BD_toXdG_fIyq-Qb8QNmUpvO6e_bieTHKdNg
mailto:fractie@groenlinksrotterdam.nl


3. Heeft het college voor de vergunning van de bouw eisen gesteld aan de
toegankelijkheid? Ziet het college mogelijkheden om in het vervolg strengere eisen te
stellen aan de toegankelijkheid van publieke gebouwen?

Wij zien de antwoorden op deze vragen met veel belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Mina Morkoç
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